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Protokół nr 69/11/2006 
Z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Gda ńska 

w dniu 18 pa ździernika 2006 roku o godz. 16.00 
w sali - 208 

 Nowego Ratusza w Gda ńsku, przy ul. Wały 
Jagiello ńskie 1. 

 
 
Obecni: wg zał ączonych list obecno ści. 
 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Przywitał wszystkich przybyłych na ostatnie posiedzenie komisji w tej 
kadencji.  
Zaprosił wszystkich przybyłych o przejście  po posiedzeniu komisji do 
pokoju 213 na mały poczęstunek i powspominanie czteroletniej 
współpracy. 
Następnie zaproponował i poddał pod głosowanie następujący 
porządek posiedzenia: 
 

I.  Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 

 
1. likwidacji Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego  Szkół w 

Gdańsku ul. Kartuska 245 – druk nr 2032, 
 
Referuje: Prezydent  Miasta Gdańska, 
 
2. zmiany Uchwały Nr XIV/456/99 Rady Miasta Gdańska z dnia 30 

września 1999 roku w sprawie likwidacji przedszkoli i rejonów 
obsługi finansowej przedszkoli będących zakładami 
budŜetowymi i utworzenie w ich miejsce jednostek budŜetowych 
– druk nr 2033 

 
Referuje: Prezydent  Miasta Gdańska, 
 
3. statutu Szkolnemu Schronisku MłodzieŜowemu w Gdańsku, Al. 

Grunwaldzka 244 z Filiami Szkolnego  Schroniska 
MłodzieŜowego w Gdańsku przy ul. Wałowej 21, Szkolnego 
Schroniska MłodzieŜowego w Gdańsku przy ul. Kartuskiej 245 b, 
Szkolnego Schroniska MłodzieŜowego w Gdańsku przy ul. 
Lastadia 41 – druk nr 2048 
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Referuje: Prezydent  Miasta Gdańska, 
 

 

II.  Sprawy wniesione, wolne wnioski. 
 

 
PowyŜszy porządek przyjęty został jednogłośnie – 5 głosami za. 
 
 
 
 

PUNKT I 
 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 
1. likwidacji Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego  Szkół w 
Gdańsku ul. Kartuska 245 – druk nr 2032 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję i zapytał związki zawodowe, czy maja jakieś pytania? 
 
Teresa Tyl- ZNP 
Powiedziała, Ŝe związki zawodowe z satysfakcją przyjmują proponoway 
projekt uchwały. 
 
Więcej nikt się nie zgłosił, więc przystąpiono do głosowania. 
 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 18 października 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie likwidacji Zespołu 
Ekonomiczno – Administracyjnego  Szkół w Gdańsku ul. Kartuska 245 – druk 
nr 2032 .  
 
Komisja, powyŜszy projekt uchwały jednogłośnie – 5 głosami „za” – 
zaopiniowała pozytywnie.  
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2. zmiany Uchwały Nr XIV/456/99 Rady Miasta Gdańska z dnia 30 
września 1999 roku w sprawie likwidacji przedszkoli i rejonów obsługi 
finansowej przedszkoli będących zakładami budŜetowymi i utworzenie w 
ich miejsce jednostek budŜetowych – druk nr 2033 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Głosów w dyskusji nie było, więc przystąpiono do głosowania. 
 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 18 października 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XIV/456/99 Rady Miasta Gdańska z dnia 30 września 1999 roku w sprawie 
likwidacji przedszkoli i rejonów obsługi finansowej przedszkoli będących 
zakładami budŜetowymi i utworzenie w ich miejsce jednostek budŜetowych – 
Druk nr 2033 
 
Po zreferowaniu projektu uchwały przez Panią Reginę Białusów – 
Dyrektora Wydziału Edukacji UM i dyskusji,  
   
       Komisja – jednogłośnie – 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała 
powyŜszy projekt uchwały. 
 
 
 

3. statutu Szkolnemu Schronisku MłodzieŜowemu w Gdańsku, Al. 
Grunwaldzka 244 z Filiami Szkolnego  Schroniska MłodzieŜowego w 
Gdańsku przy ul. Wałowej 21, Szkolnego Schroniska MłodzieŜowego w 
Gdańsku przy ul. Kartuskiej 245 b, Szkolnego Schroniska MłodzieŜowego 
w Gdańsku przy ul. Lastadia 41 – druk nr 2048 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
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Nikt się nie zgłosił. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 18 października 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie nadania statutu Szkolnemu 
Schronisku MłodzieŜowemu w Gdańsku, Al. Grunwaldzka 244 z Filiami 
Szkolnego  Schroniska MłodzieŜowego w Gdańsku przy ul. Wałowej 21, 
Szkolnego Schroniska MłodzieŜowego w Gdańsku przy ul. Kartuskiej 245 b, 
Szkolnego Schroniska MłodzieŜowego w Gdańsku przy ul. Lastadia 41 – Druk 
nr 2048 
 
Komisja, po wysłuchaniu informacji złoŜonej przez Panią Reginę Białousów  
Dyrektora Wydziału Edukacji UM oraz dyskusji  - jednogłośnie 5 glosami 
„za” pozytywnie zaopiniowała powyŜszy projekt uchwały 
 
 
 

PUNKT II 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Udzielił głosu pani Grabarek. 
 
ElŜbieta Grabarek - Bartoszewicz – wiceprzewodnicząca komisji 
Poinformowała, Ŝe na poprzednim zwyczajnym posiedzeniu Komisja 
Edukacji oddelegowała ją i pana Piotra Gierszewskiego do komisji 
grantowej, dotyczącej ofert, złoŜonych na projekt dla słuchaczy Akademii 
Trzeciego Wieku. 
Powiedziała, Ŝe komisja wybrała ją na przewodniczącą. Poinformowała 
równieŜ, Ŝe wpłynęło 7 ofert, które komisją skrzętnie przeanalizowała. 
Wśród nich była praktycznie jedna, która spełniała wszelkie oczekiwania, 
była to oferta WyŜszej Szkoły Społeczno – Ekonomicznej.  
Powiedziała takŜe, Ŝe pozostałe oferty dotyczyły zagospodarowania 
czasu wolnego dla emerytów i osób w trzecim wieku, a nie o to chodziło. 
W związku z tym, komisja po dyskusji uznała, Ŝe ta jedna oferta, która 
spełnia wymogi, uzyskuje środki grantowe zgodnie z umową. Natomiast 
pozostałe oferty zostaną przekazane do innych komisji zajmujących się 
udziałem w grantach pozarządowych.  
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Zadała pytanie, czy Komisja Edukacji chciałaby zapoznać się z tymi 
ofertami, czy przyjmuje te ustalenia, które przedstawiła?  
Następnie odczytała nazwy oferentów. 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
PrzybliŜyła oferty, omawiając ogólnie, jakich warunków nie spełniły. 
 
Piotr Gierszewski – członek komisji 
Potwierdzając fakt, Ŝe wszystkie oferty były ciekawe, zgłosił dwie drobne 
uwagi dotyczące zmniejszenia stawki, którą firma zawyŜyła, jak równieŜ 
kwestię naboru, która trzeba będzie kontrolować, czy będzie to spełniać. 
 
ElŜbieta Grabarek - Bartoszewicz – wiceprzewodnicząca komisji 
Podkreśliła, iŜ chodzi o to, Ŝe pozostałe 6 ofert nie planowało w swoich 
projektach takiej duŜej ilości słuchaczy, bo mowa jest o ponad 400 
osobach. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Zapytał radną, czy komisja ma to po prostu przyjąć do wiadomości? 
 
ElŜbieta Grabarek - Bartoszewicz – wiceprzewodnicząca komisji 
Powiedziała, ze jako przewodniczące tej komisji stawia wniosek o 
przyjęcie przez Komisję Edukacji werdyktu tego zespołu lub przejrzenia 
złoŜonych ofert. Musi być formalnie akceptacja Komisji Edukacji. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Zapytał, czy ktoś z członków komisji zgłasza wniosek o przejrzenie ofert? 
 
Nikt się nie zgłosił. 
Wobec powyŜszego poddał pod głosowanie werdykt. 
 
Komisja Edukacji jednogłośnie – 5 głosami za przyjęła werdykt 
o wybraniu oferty WyŜszej Szkoły Społeczno – Ekonomicznej. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Przeszedł do kolejnych spraw wniesionych. 
 
Przedstawił komisji pisma pana Antoniego Szczyta i SM „Rozstaje”,  w 
sprawie, w której Komisja Edukacji interweniowała we wrześnie. Sprawa 
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dotyczyła przejście dla pieszych i bezpiecznego dojścia do szkoły przy ul. 
Burzyńskiego 8 b. 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Wyjaśniła, co jeszcze w tej sprawie zrobił Wydział Edukacji. Powiedziała, 
Ŝe pani Prezydent Hall wystosowała pismo do Nadzoru Budowlanego z 
zapytaniem, czy jest to zgodne z przepisami do tyczącymi równieŜ 
bezpieczeństwa. Jeszcze nie otrzymała odpowiedzi. Napisała równieŜ do 
pana prezesa SM „Rozstaje”, z prośbą, aby wycofał się z tego pomysłu. 
RównieŜ odpowiedź jeszcze nie została udzielona. 
Podkreśliła, Ŝe w najbliŜszy wtorek jest umówiona na wizję lokalną i 
wizytę u pana Prezesa spółdzielni. Oprócz tego, rodzice mają pomysł na 
rozwiązanie problemu, a mianowicie przesunąć wejście w inne miejsce, 
poniewaŜ to wejście, które robi spółdzielnia jest za wąskie dla ponad 
1000 uczniów, bo to jest tylko metr szerokości. 
 
Zdzisława Małolepsza- rodzic dziecka z ZSO przy ul. Krasickiego 
10 
Powiedziała, Ŝe tam właśnie jest podobny problem, który juŜ trwa od 
2003 roku. Chodzi o przejście dzieci od tramwaju do szkoły. Jest to 
odcinek kilkumetrowy, ale bardzo niebezpieczny. Szkoła jest z klasami 
integracyjnymi i przechodzą tam równieŜ dzieci niepełnosprawne. 
Zaapelowała o jakieś działania w tej sprawie.  
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Powiedział, Ŝe pechowo pani trafiła, bo jest to ostatnie posiedzenie tej 
kadencji i nie będą komisja nie będzie mogła tej sprawy monitorować. 
Ale powiedział równieŜ, Ŝe poprosi panią dyrektor i Pana Prezydenta o 
interwencję w tej sprawie. 
 
Zdzisława Małolepsza- rodzic dziecka z ZSO przy ul. Krasickiego 
10 
Przy okazji zapytała, czy przy Zespole Szkół Samochodowych jest 
przewidziane powstanie klas integracyjnych? 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Powiedziała, Ŝe wszystko jest moŜliwe, jeśli będzie orzeczenie poradni i 
zgoda na takie kształcenie zawodowe. 
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Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Podpowiedział pani Małolepszej, co powinna zrobić, aby otrzymać 
orzeczenie i zgodę dla swojego dziecka.  
 
Następnie powiedział o wnioskach komisji, dotyczących budŜetu na 2007 
rok. 
Przedstawił odpowiedź, zawartą w piśmie Pana Prezydenta, które 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Kolejną sprawą w tym punkcie było pismo Stowarzyszenia Kiwanis 
International Club „Centrum Gdańsk”, które wpłynęło do pani Prezydent 
Hall, a dla komisji do wiadomości ( załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Zapytał członków komisji, czy są jeszcze jakieś sprawy wniesione lub 
wolne wnioski? 
 
ElŜbieta Grabarek - Bartoszewicz – wiceprzewodnicząca komisji 
Zadała pytanie pani dyrektor, jak wygląda realizacja programu 
„Gdańszczanina 2020”, co do godzin zapisanych w uchwale, a 
realizowanych? 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Wyjaśniła, Ŝe wszystkie godziny zapisane są realizowane. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Poinformował, Ŝe nie ma juŜ spraw dodatkowych. 
Następnie podziękował wszystkim za 4 lata wspólnej pracy i zamknął 
ostatnie posiedzenie komisji w tej kadencji. 
 
 
Protokolant 
 
Katarzyna Kosatka     Przewodniczący 
 
              Tomasz Sowiński 
 
 
 
 
 


